
Dokumentation av stadsmiljön i Göteborg under Coronapandemin våren 2020 
 

Intervju nummer 3 på Stenpiren 20200608 

Intervjuare Maria Aunell  

Intervjuperson Ann-Christine Lundberg Rydén  

 

- Då börjar jag med att fråga hur gammal du är? 
- Jag är 71 om två dagar, tre dagar till och med. 
- Grattis i förskott.  
- Tack! 

 
- Vad heter du? 
- Ann-Christine. 

  
- Vad har du för sysselsättning? 
- Jag är ”passionär” får man väl säga! 

 
- Var bor du någonstans? 
- Hisings Kärra. 

  
- Och vad gör du här på Stenpiren idag? 
- Jag har cyklat från Hisings Kärra för att se hur cykelbanan går. Jag har inte cyklat in till stan på 

väldigt lång tid. Jag ville se hur lång tid det tar och hur cykelbanorna går. Det var väldigt 
annorlunda sedan jag cyklade sist. Väldigt rörigt men det gick bra. 
  

- Brukar du vara här på Stenpiren annars? 
- Nej det är väldigt sällan, inte efter Corona har jag varit här inne, nej. 

  
- Hur tror du att det hade varit om du hade varit här för ett år sedan säg?  
- Det hade varit helt annorlunda. Mycket mera liv. Mycket mera folk, och en annan aktivitet 

helt enkelt. Mera avslappnat. 
  

- Det här att du testade att cykla idag, är det kopplat till Corona på något sätt? 
- På sätt och vis så blir det ju det. I och med att jag inte åker buss och spårvagn nu, så är jag 

ute och promenerar och cyklar, och sen blir jag trött på att vara runt på samma vägar jämt i 
Kärra. Så jag måste ha ett projekt! Så jag tänkte att jag skulle cykla till Botaniska, men jag får 
testa det här först. Det blir lite långt när man får snirkla så mycket där borta! 
 

- På tal om det, hur skulle du säga att ditt rörelsemönster i staden är nu? 
- Ja du menar in till stan eller över huvud taget nu? 
- Ja generellt hur du rör dig nu i stan, om du tänker på hur du skulle ha rört dig… 



- Ja jag skulle ju ha åkt buss, jag skulle ha varit inne i stan mycket mera. Nu är man runt Kärra, 
och min man kör bil så jag åker med honom till Kungälv, så det blir runt de trakterna jag rör 
mig. Inte in till stan över huvud taget. Och vi åker inte bil heller i stan, nej. 
  

- Har du upptäckt några nya platser? 
- Ja, det blir så. Jag håller ju på och undersöker och försöker hitta nya platser, för jag tycker att 

det är tråkigt att gå på samma jämt, och det är runt där man bor om man säger. Så jag har 
små projekt. Ser jag en väg någonstans som går in, så tänker jag att ja, den ska jag ta nästa 
gång! Så att det gör man ju, det tycker jag. 
  

- Det var mina frågor, då tackar jag för dem.  
- Ja varsågod.     
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